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Kungälv förväntas växa med 10 000 invånare till 2020. Med stöd från 
Västra Götalandsregionens miljönämnd ska kommunen studera hur den 
helt nya stadsdelen Kongahälla som planeras ska bli så energieffektiv 
som möjligt. Tanken är att byggnaderna till och med ska ge ett överskott 
av energi, så kallade plus eller aktivhus. 

Västra Götalandsregionens treåriga program för energieffektiva byggande ska 
stärka marknaden för smarta lösningar. Det ska också främja kommunernas 
möjligheter att driva utvecklingen genom att ställa krav på låg energiåtgång. Det 
gäller både vid exploatering för nya hus och vid renovering. Kungälv tar chansen 
att bli föregångare genom att vilja bygga Kongahälla, en helt ny stadsdel som 
kan producera sin egen energi. Nästan 900 bostäder plus lokaler för 
verksamheter och handel ska byggas i olika etapper med start från 2010. 

Studien om Kongahälla ska visa vilka tekniska lösningar, ekonomiska 
förutsättningar och krav som en kommun behöver ställa i sitt planarbete för att 
skapa nästa generations energieffektiva hus.

 Vi vill att detta projekt ska ge inspiration och konkreta råd både för andra 
kommuner och andra länder som vill arbeta framsynt med energieffektivt 
byggande. Den blir också ett konkret bidrag till arbetet för att minska 
växthuseffekten, säger Per Olov Blom, ordförande i Västra Götalandsregionens 
miljönämnd. 

Erfarenheterna från Kungälv kommer att spridas vidare i Europa genom 
partnerskapet Build with CaRe där Västra Götalandsregionen är projektledare. 
Detta projekt medfinansieras av Europeiska Regionalfondens program Interreg 
IVB Nordsjön.
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